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Zadeva: Odgovori na pobude in vprašanja iz 9. seje mestnega sveta Mestne občine Ptuj, 23. 

9. 2019 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo št. 322/9: Preplastitev lokalne ceste JP 828491– predlog za umestitev v proračun 

2019. Četrtna skupnost Panorama (v nadaljevanju: ČS Panorama) meji neposredno na ČS 

Grajena na Štukih pri Mestnem Vrhu na javni cesti JP 828491, ki je zaradi svoje množične 

uporabe že uničena in nevarna za promet. 

Odgovor: V sklopu proračunske postavke 6125 Četrt Panorama, ki je namenjena preplastitvam 

in modernizacijam cest, se je v mesecu juliju izvedla modernizacija povezovalne ceste Orešje – 

Grajena, kot je bilo v planu ČS Panorama. Za dodatno izvedbo preplastitve lokalne ceste JP 

82849, ki meji neposredno na ČS Grajena na Štukih pri Mestnem Vrhu ni zagotovljenih 

finančnih sredstev v proračunu Mestne občine Ptuj in jih bo potrebno zagotoviti v naslednjem 

finančnem planu. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo št. 323/9 za preimenovanje ceste/ulice JP 828491 v »Pot v rimski tabor« ki bo 

označevala in dala poudarek visokemu jubileju 1950 letnici prve pisne omembe Ptuja.  

Odgovor: Podana pobuda bo uvrščena na dnevni red naslednje seje Komisije za poimenovanje 

ulic v Mestni občini Ptuj, ki bo v mesecu oktobru. Ker cesta JP 828491 poteka po nepremičnini v 

zasebni lasti, bo potrebno pred poimenovanjem urediti tudi lastništvo. 

Pripravila: Nina Majcen Ogrizek 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                        

pobudo št. 324/9: Nemudoma se naj pristopi k sanaciji struge reke Drave ter pristanišča na 

Ranci, kjer je po znižanju vodostaja omogočena sanacija poglobitve dna ter ostranitev 

mulja in rečnih naplavin. Naproša, da se o poteku komunikacije z DEM-om sprotno 

obvešča tudi javnost. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                     

pobudo št. 351/9: Iz priloženih fotografij je razvidno, da je potreba po čiščenju dna in 

odstranitev mulja več kot urgentna in da se sanacija lahko izvede z gradbeno mehanizacijo, 

ki ni nujno da je specializirana (pontonski bagerji ipd.) in je bistveno cenejša. Sanacijska 

dela bodo s tem bolj učinkovitejša in cenejša, kot pa v času, ko je jezero polno. 

Od občinske oblasti pričakujemo ažurno obveščanje javnosti, hkrati pa od mestne oblasti in 

tudi DEM pričakujemo, da čim prej pristopijo k sanaciji in »očiščenju« Ptujskega jezera, 

sicer bomo zato primorani uporabiti druga sredstva, tako politična, kakor tudi pravna.  
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Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                            

vprašanje št. 356/9: Kakšne bodo aktivnosti občine, da se Dravo očisti mulja? Ptujčanke in 

Ptujčani smo se lahko pred tedni na lastne oči prepričali o tej ekološki katastrofi, ki nam ne 

more biti v ponos? 

Odgovor: Na zaskrbljujoče stanje Ptujskega jezera že več let vse pristojne institucije intenzivno 

opozarja tudi Mestna občina Ptuj. V letu 2017 smo več urgentnih opozorilnih dopisov, s 

priloženimi dokazili in fotografijami o katastrofalnem stanju reke Drave in Ptujskega jezera, 

naslovili na Dravske elektrarne Maribor, Holding slovenskih elektrarn, Ministrstvo za okolje in 

prostor, Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo, Direkcijo RS za vode, na družbo RGP 

d.o.o., rudarski gradbeni programi, ki so izvajalci del na jezeru za DEM ter na številne druge. Od 

nekaterih odgovora niti ni bilo, nekateri so odgovornost in pristojnost prelagali drug na drugega, 

na splošno pa opozorilom ni nikoli sledilo aktivno iskanje rešitev za navedeno problematiko. 

 

V letošnjem letu je MO Ptuj na ministra za okolje in prostor g. Simona Zajca takoj naslovila 

dopis, v katerem smo ga seznanili, da je stanje mulja na rečnem dnu skrb zbujajoče, ga povabili 

na teren in izrazili pričakovanja, da se o tem čim prej odpre resna razprava odgovornih strani za 

prioritetno reševanje situacije, saj se kljub številnih opozorilom in pozivom zadnjih nekaj let na 

tem področju ni storilo dovolj.  

 

Tudi DEM smo seznanili z našimi pričakovanji in jih pozvali k aktivnejši odstranitvi mulja. 

Njihov odgovor je bil, da se glede na razpoložljivo opremo lahko odstranjevanje sedimentov 

opravlja le, ko je gladina vode nad njim. Sediment v stanju, v kakršnem je bil ob znižani gladini, 

ni pohoden, delo bi tako lahko bilo nevarno. Podrobno so to obrazložili tudi v več sporočilih za 

javnost, predvsem v sporočilu za javnost dne 4. 9. 2019. Zagotovili so, da bodo v skladu z 

dovoljenji z odstranjevanjem sedimentov nadaljevali v prihodnjih letih – naloge na področju 

odstranjevanje le-teh in ohranjanje ustreznega stanja reke za življenje vodnih organizmov so 

namreč prednostne naloge družbe. Ker pa je celotno jezero v območju NATURE 2000, lahko 

DEM vsa dela na jezeru izvaja samo v obdobju med 15. aprilom in 15. novembrom, zato so 

omejeni tudi iz tega vidika. 

Pripravila: Klavdija Petek in Matjaž Damiš  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                             

pobudo št. 325/9: Poostri se naj nadzor nad sprehajanjem psov brez povodca in kršitelje 

ustrezno sankcionira. Občani z otroci se pritožujejo nad agresivnostjo spuščenih psov in 

arogantnostjo lastnikov. Predlaga, da se nadzor ustrezno poostri, redno opravlja in da se 

uredijo table ter dodatni koši za pasje iztrebke, da se izvedejo vsi ukrepi za varnost 

najmlajših občanov in obiskovalcev. V primeru, da se bo število napadov še povečalo, je 

potrebno konkretno premisliti, kako urediti območje arheološkega parka, da bo varno za 

sprehajalce. 

Odgovor: Na območju Mestne občine Ptuj občinski redarji v okviru rednega dela pogosto 

izvajamo nadzor nad vodniki psov. Najpogostejši nadzor izvajamo v mestnem parku, na hribu 

Panorama, po kroni nasipa med Termami Ptuj in peš mostom ter na širšem območju Ljudskega 

vrta. Iz več strani sprejemamo pritožbe, da posamezniki vodijo psa brez povodca, oziroma, da ne 

pobirajo pasjih iztrebkov.  

Občinski redarji izvajamo naloge kot uniformirane pooblaščene uradne osebe in vodniki psov 

poznajo svoje obveznosti zato v primerih, ko redarji izvajajo nadzor na navedenih območjih, 

spoštujejo določbe zapisane v Odloku o JRM na območju Mestne občine Ptuj in v Zakonu o 

zaščiti živali.  
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Tudi naša ugotovitev je, da je stanje predvsem zaradi ne pobiranja pasjih iztrebkov slabše v času, 

ko občinskih redarjev ni na območjih, kjer so pogosto prisotni sprehajalci psov s svojimi psi. 

Hkrati ugotavljamo, da imajo vsi vodniki psov s seboj vrečko za pobiranje pasjih iztrebkov, 

vendar nekateri samo za to, da izpolnijo zahteve določene v odloku.  

Nadzor na območju hriba Panorama bomo v prihodnje še intenzivirali, posebej v popoldanskem 

času in pred padom mraka, ko največ vodnikov psov pelje pse na sprehod. 

Na Panorami je trenutno dovolj košev tako za smeti kot tudi za pasje iztrebke,  le-ti pa se praznijo 

3x na teden. V kolikor se bo opažalo, da trenutna kapaciteta za smeti ne zadostuje, se bo 

namestilo dodatne koše. 

Pripravila: Robert Brkič in Simona Kučiš Pogorelc 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo št. 326/9: Za postavitev hitrostne ovire (v prvi fazi zvočna) in prikazovalnika 

hitrosti z namenom umirjanja prometa na Vičavi v neposredni bližini Šolskega centra na 

lokalni cesti LC328091. 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo št. 327/9: Za postavitev hitrostnih ovir (ena na začetku Gajzerjeve ulice in ena na 

Pivkovi ulici), in prikazovalnika hitrosti z namenom umirjanja prometa na Gajzerjevi ulici 

in Pivkovi ulici na lokalnih cestah LC329621 in 828311. 

Odgovor: Pobudi 326/9 in 327/9 bosta posredovani v obravnavo na Komisijo za tehnično 

urejanje prometa, ki deluje v okviru Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne 

občine Ptuj. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina ZA Ptuj je posredoval                                                  

pobudo št. 328/9: Za izgradnjo manjkajočega pločnika na Gajzerjevi ulici na lokalni cesti 

LC329621. Strokovnim službam MO Ptuj predlaga, da v čim krajšem možnem času 

izvedejo izgradnjo manjkajočega pločnika in s tem črtajo še eno nevarno šolsko pot in 

potencialno črno točko. 

Odgovor: To je ena izmed prioritet, saj se zavedamo, da je nujno potrebna za zagotavljanje tudi 

varnih šolskih poti. Za izgradnjo manjkajočega pločnika v dolžini 130 m na Gajzerjevi ulici, 

lokalna cesta LC329621 bo potrebno zagotoviti investicijska finančna sredstva v prihodnjem 

finančnem planu Mestne občine Ptuj. Oddelek za gospodarske dejavnosti bo pripravil finančno 

oceno za izvedbo investicije. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

ponovno pobudo št. 329/9: In zahtevo za pojasnilo iz predhodne pobude št. 271/7, v kateri je 

bilo postavljeno vprašanje o zaračunavanju vode iz hidrantnega omrežja za potrebe PGD 

Ptuj. Predlaga, da pristojne službe hidrant, ki je v neposredni bližini PGD Ptuj 

knjigovodsko prenesejo iz bremena PGD Ptuj na javno hidrantno omrežje in s tem 

razbremenimo gasilce tega stroška. Pristojni na MO Ptuj naj zadevo uredijo urgentno, saj 

gre le za formalni prenos obveznosti. 

Odgovor: Pobudo smo posredovali na Komunalno podjetje Ptuj d.d., odgovor bomo posredovali 

naknadno. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 
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Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo 330/9: Pristopi se naj k izgradnji javne razsvetljave na Ulici Vide Alič od hišne 

številke 4 do 19 in k izgradnji optičnih povezav. Predlaga, da strokovne službe MO Ptuj v 

čim krajšem času zagotovijo in postavijo svetilke javne razsvetljave na trasi LK 329591 s 

priključkom JP 831011, kar v danem primeru pomeni cca. 10-12 svetilk v gosto naseljenem 

območju. 

Odgovor: Pobudo bomo predlagali za plan proračuna 2020. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo št. 331/9: Za nujno izgradnjo meteorne kanalizacije, javne razsvetljave, optičnih 

povezav in preplastitev Čufarjeve, Črtkove in Reševe ulice ter ponovni predlog za umestitev 

investicije v rebalans proračuna 2019. Vrednost investicije je po predračunu ocenjena na 

cca. 90.000,00 € kar ne predstavlja tako velik vložek proti temu, kar bomo lahko nudili 

našim občanom. V dogovoru s pristojnimi službami iz občinske uprave je bilo na ogledu 

omenjene lokacije dogovorjeno, da bo zadeva realizirana v letošnjem letu. Do danes ni 

zaslediti niti volje še manj pa koraka, ki bi ga MO Ptuj naredila v smeri ureditve nastalega 

problema. 

Odgovor: Za nujno izgradnjo meteorne kanalizacije, javne razsvetljave, optičnih povezav in 

preplastitev Čufarjeve, Črtkove in Reševe ulice bo potrebno zagotoviti investicijska finančna 

sredstva v prihodnjem finančnem planu Mestne občine Ptuj. Za izvedbo občinske komunalne 

infrastrukture (meteorne kanalizacije in preplastitve ceste) je že izdelana projekta dokumentacija 

v fazi PZI projekta. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                        

pobudo št. 332/9: Mestna občina Ptuj naj za vse občane zagotovi brezplačen prevoz z 

avtobusom iz oddaljenih zaselkov četrtnih skupnosti, kot je to uredila Občina Podlehnik. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj je aktivno pristopila k iskanju rešitev s ciljem zagotoviti javni 

mestni potniški promet na območju celotne občine. Izziv kateremu se tudi pri tem ne moremo 

izogniti so državne ceste na katerih ni avtobusnih postajališč, zato bomo še aktivneje pristopili k 

pogovorom s pristojnimi za zagotovitev le-teh v najkrajšem možnem času.  

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo št. 333/9: V zvezi s pobudo št. 308/8, podano na seji 22.7.2019, daje ponovno 

pobudo,  kaj se bo ukrenilo z meteorno kanalizacijo in odvodnjavanji na območju naselja 

Bratje Reš, Maistrove ulice in Ulice Vide Alič, kjer več kot dva meseca od zadnjih poplav 

zadeve še vedno niso sanirane in prihaja do izlivov meteorne kanalizacije in vode s cest na 

parcele in kleti občanov. Predlaga, da se ustanovi komisija, ki bo pregledala vse ceste na 

območju MO Ptuj, ki povzročajo težave in najdejo ustrezne rešitve glede sanacije ter se 

prioritetno izvedejo ukrepi, ki bodo preprečevali nastanke škode.  
Odgovor: Kot je že bilo navedeno v odgovoru v zvezi z pobudo 308/8 Mestna občina Ptuj v 

sklopu rednega vzdrževanja na področju cestne infrastrukture izvaja čiščenje sistema meteorne 

kanalizacije po segmentih. Cesta na Maistrovi ulici je v upravljanju in vzdrževanju Direkcije RS 

za infrastrukturo, katera je odgovorna za poplave, katere pritečejo iz ceste. Izveden bo ponovni 

poziv za izvedbo dodatnih ukrepov za preprečitev nadaljnjega povzročanja škode na privatni 

lastnini zaradi poplav meteornih voda iz državne ceste. Ceste v naselju Bratje Reš so v 

upravljanju Mestne občine Ptuj. Celotno območje je bilo izgrajeno brez meteorne kanalizacije v 
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cestnem telesu, zato parcialne rešitve na zajemajo celovite ureditve. Za del naselja na območju 

Čufarjeve ulice je že izdelan projekt za izvedbo meteorne kanalizacije, kar bo potrebo izvesti za 

celotno območje ter zagotoviti finančna sredstva za izvedbo. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                           

pobudo št. 334/9: Mestna občina Ptuj naj zagotovi sredstva za nabavo Avtomatskega 

eksternega defibrilatorja (AED), ki bi bil nameščen na objektu Policijske postaje Ptuj, 

istočasno pa naj se izdela zemljevid lokacij AED, da se občani seznanijo z lokacijami. 

Odgovor: Podpiramo skrb za večjo varnost naših občanov, vendar smo pri realizaciji omejeni. V 

skladu z ocenami stanja in na osnovi usposobljenega kadra imajo defibrilatorje določene gasilske 

enote, ki opravijo večino intervencij. V prostoru pa se tudi srečujemo s prvimi posredovalci in 

bolničarji, ki so usposobljeni za uporabo defibrilatorjev in katere tudi alarmira klicni center 112. 

Nabava defibrilatorjev je v pristojnosti subjektov, ki ocenijo, da je ta naprava potrebna. Mestna 

občina Ptuj ima na lokaciji Mestni trg 1 defibrilator, ki ga je prejela na evropskem tekmovanju 

ekip prve pomoči v Lido di Jesolo v Italiji. Tam smo prejeli aparat za doseženo prvo mesto v 

oživljanju z defibrilatorjem. Seznam defibrilatorjev, ki je ažuren, je možno najti v AED bazi 

Slovenije (http://www.aed-baza.si/). 

Pripravil: mag. Janez Merc 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                           

pobudo št. 335/9: Povišane cene vode (vodarine in omrežnine), sprejete na 6. redni seji 

Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, dne 27. 5. 2019, se naj vrnejo na prejšnjo raven, saj se 

vse občine, vključene v skupni vodovodni sistem, s povišanjem niso strinjale, s tem pa je   

pogodba neveljavna in se občanom po nepotrebnem izdajajo višje položnice. 

Odgovor: Navedba svetnika je napačna, saj je v sprejetem sklepu določba, ki veže začetek 

uporabe sklepa na prvi dan v naslednjem mesecu, ko ceno omrežnine in ceno opravljenih storitev 

iz 1. člena sklepa sprejmejo vse občine, ki so v skupnem sistemu vodooskrbe. Ker omenjenega 

sklepa dve občini nista potrdili, pogoj v tem trenutku ni izpolnjen, ostajajo do nadaljnjega v vseh 

občinah stare cene, saj podražitev NI bila izvedena.   

Pripravil: Matej Gajser 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo št. 337/9: Mestna občina Ptuj naj ob adaptaciji in izgradnji mestne tržnice pivnici 

Zlatorog omogoči postavitev letne terase, ki si jo kot najstarejša pivnica in picerija v mestu 

nedvomno zasluži. Ureditev te terase se naj izvede še pred zaključkom gradbenih del.   

Odgovor: Ureditev tržnice poteka v skladu s sprejeto dokumentacijo in po potrjenem projektu. V 

tem trenutku na MO Ptuj s strani omenjenega gostinca ne razpolagamo z vlogo ali izkazano 

namero za najem javne površine. V kolikor bo izkazan interes se bo postopek oddaje javne 

površine v najem za namene postavitve gostinskega vrta  izvedel šele po zaključku investicije, 

torej po primopredaji javne površine. 

Pripravila: Mojca Rihtarič 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je v imenu občanke Fanike Novak 

posredoval vprašanje št. 338/9: Zanima nas kdaj se bo zgradil pločnik Na postajo od št. 69-

43 (nepregleden in nevaren ovinek v hribček, hitri vozniki,…), saj hodijo po tej cesti tudi 

otroci v šolo.  
Odgovor: Za ureditev pločnika Na postajo od hišne številke 69 do 43 je potrebno zagotoviti 

investicijska finančna sredstva v prihodnjem finančnem planu Mestne občine Ptuj. 
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Pripravil: Tadej Zorec 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je v imenu občanke Fanike Novak 

posredoval vprašanje št. 339/9: Kdaj je ulica Na postajo v planu za zamenjavo vodovodnih 

cevi iz azbesta? 

Odgovor: Na celotnem omrežju vodovodnega sistema Mestne občine Ptuj je okoli 30 km AC 

cevi, kar predstavlja ogromne stroške zamenjave. Zadeva se rešuje v sklopu Celovite oskrbe 

vodovodnega sistema Spodnje Podravje, izveden je idejni projekt (IDZ), potek izvedbe projekta 

je v dogovarjanju občin Spodnjega Podravja. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo št. 340/9: Pristojni na MO Ptuj se naj dogovorijo s Slovenskimi železnicami, da se bo 

ob cesti Ob železnici, med cesto in betonskim zidom, redno kosila trava. Trenutna ureditev je 

namreč nezadovoljiva. 

Odgovor: Pobuda je bila posredovana na Slovenske železnice, SŽ-infrastruktura, ki je 

upravljalec omenjenega območja. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je v imenu občanov posredoval            

vprašanje št. 341/9: Kako kaže z oskrbovanimi stanovanji v Žabji vasi? 

Odgovor: Na SOU SP vodimo postopek Sprememb in dopolnitve OPPN za EUP RO06 Ptuj – 

Žabja vas – centralni del in RO07 Ptuj – Žabja vas – opekarna. S spremembo SD OPPN bo v 

območju omogočena izgradnja doma za starostnike, za preostale objekte pa investitorjev še ne 

poznamo. Na podlagi sprejetega dokumenta pa bo seveda možna tudi izgradnja oskrbovanih 

stanovanj, vendar je to možno šele po sprejetju sprememb in dopolnitev OPPN. 

Pripravila: Snežana Sešel 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je v imenu občanov posredoval          

vprašanje št. 342/9: Zakaj na Mestnem trgu letos ni vode v »vodnjaku – koritu«? 

Odgovor: Korito na mestnem trgu ne obratuje zaradi okvare na strojnici vodnjaka. Zaradi 

visokih stroškov zamenjave vseh potrebnih delov, ki so trenutno v okvari, se išče možna rešitev, 

da se sistem preoblikuje na drugi način delovanja. Gre za sistem enostavnejšega delovanja brez 

elektronike na principu delovanja potopne črpalke. V kolikor bo takšen način možno urediti bodo 

stroški popravila in nadaljnjega vzdrževanja bistveno cenejši. Trenutno se zadeva preverja pri 

samem dobavitelju vodnjaka in bo urejeno do pomladi. 

Pripravila: Simona Kučiš Pogorelc 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je v imenu občanov posredoval           

vprašanje št. 343/9:  Kdo bi moral obrezati platane ne Mestnem trgu, ki so »podivjale« in 

zakaj jih (še) ni? 

Odgovor: Platane na Mestnem trgu so bile obrezane in povezane v mesecu juniju pod 

strokovnim nadzorom arborista.  Ponovno obrezovanje platan pa je v planu konec meseca 

oktobra. 

Pripravila: Simona Kučiš Pogorelc 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je v imenu občanov posredoval           

vprašanje št. 344/9: Kdo bi moral očistiti kamen, ki stoji na mestu nekdanjega vodnjaka na 

Prešernovi in je poln alg? 
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Odgovor: Kamen se je očistil v sklopu rednega vzdrževanja javnih površin s strani koncesionarja 

Javne službe Ptuj d.o.o. 

Pripravila: Simona Kučiš Pogorelc 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je v imenu občanov posredoval           

vprašanje št. 345/9: Kdaj se načrtuje zaključek obnove tržnice? 

Odgovor: Kot je bilo zapisano v gradivu za 21.a točko zadnje seje Mestnega sveta, je zaključek 

obnove tržnice predviden 30. 11. 2019. 

Pripravila: Mojca Brunčič 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je v imenu občanov posredoval          

vprašanje št. 346/9: Kdaj se bo uredil pločnik na cesti Ob železnici od trgovine Ptujčanka 

do železniške postaje Hajdina? 

Odgovor: Pločnik s kolesarsko stezo se bo uredil v okviru projekta Gradnje regionalnih 

kolesarskih povezav za zagotavljanje trajnostne mobilnosti v Spodnjem Podravju – odsek 1 Ptuj-

Hajdina-Kidričevo-Majšperk. Izvedba pločnika s kolesarsko stezo je predvidena v drugi polovici 

leta 2020. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je v imenu občanov posredoval           

vprašanje št. 347/9: Kdaj se bo uredila manjkajoča javna razsvetljava pod cerkvico Sv. 

Roka? 

Odgovor: Pobudo bomo predlagali v plan proračuna 2020 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je v imenu občanov posredoval           

vprašanje št. 348/9: Kdo je odgovoren za čiščenje obcestnih odtokov iz katerih praviloma 

raste trava in kdaj so bili odtoki zadnjič očiščeni? 

Odgovor: Na območju občinskih cest Mestne občine Ptuj je za vzdrževanje obcestnih odtokov 

odgovoren koncesionar vzdrževalec podjetje Javne službe Ptuj d.o.o., na območju državnih cest 

pa Direkcija RS za infrastrukturo, za njih vzdrževalec Cestno podjetje Ptuj d.d.. Čiščenje na 

območju občinskih cest se izvaja v sklopu rednih vzdrževalnih del, po neurju z dne 7. 7. 2019 pa 

se čiščenje izvaja po območjih, kjer se bilo največ zamašitev. Na celotnem območju je 

evidentiranih več kot 3000 objektov – peskolovov za zbiranje meteorne vode, kateri se čistijo 

postopoma. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podal                                        

vprašanje št. 349/9: Zakaj potrebujemo zunanjega izvajalca za zbiranje sponzorskih 

sredstev za Kurentovanje 2020? Do sedaj je sponzorska sredstva za ta namen vedno zbiral 

vsakokratni župan, ki je tako tudi vzpostavljal ali vzdrževal stike z gospodarskimi subjekti, 

od kar imamo Zavod za turizem (JZT), seveda v sodelovanju z zavodom. Na ta način se je 

krepila tudi vloga in pomen zavoda. Ali se vodstvu MO Ptuj stik z gospodarstvom in vloga 

JZT ne zdita dovolj pomembna in ali se ne bi raje del teh 50.000,00 EUR, ki se jih bo 

namenilo 'neki' agenciji za pridobitev sponzorskih sredstev raje uporabilo za samo 

promocijo Kurentovanja? Kdo bo nosil odgovornost, če ne bo zbranih več sponzorskih 

sredstev kot pretekla leta? Izbrana agencija, Zavod za turizem Ptuj, ali  županja? 
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Odgovor: V znesek 50.000 EUR je vključena strošek PR-ovske agencije, ki je vsako leto znašal 

okrog 20.000 EUR, ter kampanja, ki se je večinoma izvajala na območju Štajerske. Ker je letos 

60. Kurentovanje si želimo sam dogodek marketinško izpopolnit ter mu dodati svežino. Izbran 

izvajalec namreč ne bo samo pridobival sponzorskih sredstev, temveč je v sklopu razpisa oddal še 

predlog nadgradnje obeh povork, s poudarkom na Mednarodni, ki v mesto pripelje veliko število 

obiskovalcev. Do sedaj si moramo priznati, da iz tako velikega dogodka nismo potegnili 

maksimuma, tako na relaciji sponzorjev kot pri obiskovalcih. Izkušene marketinške agencije 

znajo dogodek prodati širše in bolj ciljno usmerjeno. Do sedaj je namreč veljalo, da se veliko 

večino sponzorskega denarja prejme s strani širšega lokalnega okolja, večja nacionalna podjetja 

so se – če so se – vključila z minimalnimi sredstvi. Razpis je bil nastavljen tako, da to 

marketinško podjetje ne prejme dodatnih sredstev, če ne zagotovi vsaj 150.000 EUR, od tega 

zneska navzgor si pa bo lahko izplačalo določen % od pridobljenih sredstev. Da teh serdstev ne bi 

zagotovili ne dvomimo. S tem se MO Ptuj ne odmika od neposrednega stika z gospodarstvom, 

temveč ravno obratno, saj se bo v večji delež pogovorov vključeval Zavod za turizem Ptuj, po 

posvetu in pri večjih partnerjih vsekakor tudi županja. Kako zadovoljiti želje sponzorjev, kaj jim 

ponuditi bo dogovorilo to podjetje, Zavod pa bo podpisnik pogodbe. V tem času, ko bi Zavod 

sam pridobival sponzorje, se bo lahko namesto tega bolj posvetil turistični promociji in pripravi 

turistične ponudbe. S sponzorji in partnerji se bo županja srečala tudi v okviru programa 

Kurentovanja. 

Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, direktorica Zavoda za turizem 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                     

pobudo št. 350/9: Urgentno se naj pristopi vsaj k minimalni ureditvi avtobusnega 

postajališča v Novi vasi pri Ptuju, saj je stanje nevzdržno, starši pa se upravičeno 

pritožujejo že leta.  

Odgovor: Na območju državne ceste v Novi vasi na Ptuju se s strani Direkcije RS za 

infrastrukturo izvaja projektiranje površin za kolesarje in pešce z ureditvijo avtobusnih 

postajališč. Za začasno ureditev so s strani Mestne občine Ptuj bile večkrat posredovane pobude 

na pristojno ministrstvo za ureditev problematike, vendar neuspešno. Zadnji poziv je bil 

posredovan v mesecu septembru, za katerega pa še pričakujemo odgovor. V kolikor pa je 

mišljeno avtobusno postajališče, kjer je bilo potrebno zamenjati steklene dele, je to urejeno.  

Odgovor pripravil: Aleš Gregorec 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                      

vprašanje št. 352/9:  Zanima ga, če sploh, kako je ukrepal nadzor del na gradbišču tržnice, 

(če ni,  zakaj ne) kakšno je mnenje projektanta in ali je to dopustno? Dela na gradbišču 

Tržnica na Ptuju močno zamujajo glede na pogodbene roke, kvaliteta izvedenih del pa je 

zelo nekvalitetna, vsak mimoidoči vidi zelo nekvalitetno izvedene betone zidov v Slomškovi 

ulici. Kljub temu, da bi betoni morali biti zelo kvalitetni (po popisu, ki je bil javno 

objavljen) izvajalec del svojega dela ne opravlja kvalitetno. Betoni imajo nedopustno velike 

luknje, kot posledice nekvalitetnega vgrajevanja.  

Odgovor: Vidni betoni v sklopu projekta prenove Tržnice Ptuj se izvajajo v aktivnih dogovorih 

med tehnologom, izvajalcem, nadzorom in projektantom. Dosedanje prizadevanje vseh 

deležnikov je dalo dobre rezultate in vidni betoni na objektu so izvedeni kvalitetno, v skladu z 

dogovori in dogovorjeno tehnologijo. Vidni beton, ki ga je svetnik predložil na fotografiji ni še 

finalno obdelan (brušen in štokan) in torej ne daje končnega izgleda. Končna podoba tega 

betonskega zidu bo po obdelavi drugačna. 

Pripravila: Mojca Brunčič v sodelovanju s projektanti, nadzorom in izvajalcem 
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Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                      

vprašanje št. 353/9: Pri izvedbi tlaka iz granitnih kock je pri izvozu v podhod v Miklošičevi 

ulici št. 10 in odcepu ulice v Miklošičevi ulici št. 3 (Ribarnica Delfin) prišlo do ogromne 

višinske razlike. Zanima ga, zakaj je prišlo do takšnih višinskih razlik in ali je to napaka v 

projektu, ali pri izvajalcu ali pa kje drugje? Zanima ga, kdo bo plačal spremembo, ki je 

nastala, saj je mnenja, da najverjetneje naročnik ni izrecno naročil takšne izvedbe, oz. je 

bilo zaradi del na hitro ter brez usklajevanja s prebivalstvom in stroko storjenih kar nekaj 

napak, ki bodo tudi veliko stale.   

Odgovor: Višinska razlika pri uvozu v podhod Miklošičeve ulice 10 je obstajala že pred prenovo 

tlakovanja in se z novo ureditvijo ni spremenila. To je razvidno na ohranjenem portalu vrat, kjer 

se vidi linijo starega tlakovanja. Višina tlakovanja je na tem mestu in ostalih površinah rezultat 

natančnega usklajevanja višin vseh obstoječih vhodov in uvozov ter ob hkratnem upoštevanju 

potrebnih padcev in prečnih profilov ceste za potrebno odvodnjavanje in varno uporabo. Pri 

uvozu na dvorišče Miklošičeve ulice 3 se višinska razlika ni spremenila, spremenil se je le način 

odvodnjavanja ulice. Tako površina ulice ni več nagnjena k vhodu, kjer je bila potrebna dodatna 

rešetka, ampak bo površina ulice nagnjena stran od vhoda, odvodnjavanje pa bo izvedeno v osi 

ulice. 

Pripravila: Mojca Brunčič v sodelovanju s projektanti, nadzorom in izvajalcem 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                      

vprašanje št. 354/9: Ali je dovolj odtočnih jaškov za padavinsko in meteorno vodo, da v 

primeru nevihte ne bo poplavljeno dvorišče stavbe Miklošičeve ulice 10, ker se nivo tlaka  

spušča vse od Slomškove ulice.  

Odgovor: V sklopu načrtovanja je bilo preverjeno odvodnjavanje meteornih vod z vseh novo 

urejenih površin in skladno z izračunom so bile dimenzionirane odtočne naprave. Pomemben 

dejavnik pri odvodnjavanju pa so tudi trajnostno zasnovane vodopropustne oz. drenažne finalne 

in nosilne plasti tlakovanja, ki torej v določeni meri vodo prepuščajo v raščen teren. 

Pripravila: Mojca Brunčič v sodelovanju s projektanti, nadzorom in izvajalcem 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                      

pobudo št. 355/9: Stanovalcem v bloku Osojnikova ulica 1 se naj uredi parkirne površine.  

Odgovor: Stanovalci v bloku Osojnikove ulice 1 imajo možnost parkiranja svojih vozil na 

dvorišču stavbe in na parkirišču modre cone na Lackovi ulici, ki je v neposredni bližini bloka 

Osojnikove ulice 1. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                      

pobudo št. 357/9: Mestno redarstvo in Javne službe Ptuj naj primerno opremijo ter 

poskrbijo za spoštovanje javnega reda in miru na železniški postaji, vsaj v času med 22.00 – 

6.00 uro, saj je zaradi številnih zbiranj na tej lokaciji mnogim kršena pravica do počitka.  

Odgovor: V primerih povzročanja hrupa med 22.00 in 06.00 gre za kršitev določb 8. člena 

Zakona o varstvu javnega reda in miru. Za nadzor nad določbami tega člena je pristojna policija.  

Ker smo podobno pobudo sprejeli od občana, doma iz območja železniške postaje na Osojnikovi 

cesti, smo istega pisno usmerili, da v primeru tovrstnih kršitev obvesti policijo. Prav tako smo 

dne 30. 9. 2019 po elektronski pošti o problematiki seznanili Policijsko postajo Ptuj. 

Pripravil: Robert Brkič 
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Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                      

vprašanje št. 358/9: Kdaj bo objavljen razpis za podporo mladinskim organizacijam v 

Mestni občini Ptuj?  

Odgovor: V letu 2019 razpis za podporo mladinskim organizacijam ne bo objavljen. V 

proračunu v letu 2019 smo Mladinskemu svetu Mestne občine Ptuj zagotovili dodatna sredstva 

tudi za ta namen. 

Pripravil: Boris Emeršič 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                      

vprašanje št. 359/9: Krajani vseh četrti se sprašujejo, kdaj bo prišlo do obljubljenih sanacij 

cest in pločnikov, ki so bile obljubljene že čez poletje?  

Odgovor: Investicijsko vzdrževanje in obnova cest po Četrtnih skupnostih (ČS) je v teku. Dela 

se izvedena v ČS Grajena, ČS Panorama in ČS Rogoznica. Zaključek del v vseh ČS bo izveden 

do konca meseca novembra po terminskem planu izvedbe. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                     

pobudo št. 360/9: V centru Ptuja se naj zamenja stare smetnjake, saj so nekateri že uničeni 

oz. jim je potekel rok trajanja.  
Odgovor: Koši za smeti na javnih površinah, ki so uničeni, polomljeni ali odstranjeni se 

zamenjujejo tekom celotnega leta v sklopu rednega vzdrževanja javnih površin. 

Pripravila: Simona Kučiš Pogorelc 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                           

vprašanje št. 361/9: Kako daleč so aktivnosti za uvedbo participatornega proračuna?  

Odgovor: MO Ptuj načrtuje (predvidoma v novembru) javno tribuno o participatornem 

proračunu. Takoj ko bo usklajen datum in sogovorniki bomo o tem obvestili zainteresirano 

javnost.  

Pripravila: Nuška Gajšek, županja MOP 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                      

pobudo št. 362/9: Občina naj takoj pristopi k omejitvi tovornega prometa na odseku 

Zagrebške ceste na Suhi veji, saj se je čez naselje močno povečal tovorni promet, ki se 

izogiba cestnini. 

Odgovor: V začetku meseca junija 2019 je bila izvedena omejitev tovornega prometa na lokalni 

cesti LC 328041 - Zagrebška cesta, na odseku od Petrola do regionalne ceste v smeri Tržca. Z 

ustrezno prometno signalizacijo se je izvedla prepoved prometa za tovorna vozila največje 

dovoljene mase nad 7,5 t, dovoljen pa je lokalni promet, ker cesta sodi med glavne prometne 

vpadnice. Na regionalni cesti Hajdina-Tržec se bo prometna ureditev spremenila ob 

prekategorizaciji lokalne ceste v državno. Zaradi kršitev omejitve smo nadzorne službe pozvali k 

povečanemu nadzoru izvajanja prometa. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Viktorija Bezjak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala                           

pobudo št. 363/9: Občanke in občane se naj v obliki e-ankete povpraša, čemu naj se nameni 

neizkoriščeni, prazen prostor na Panorami. 

Odgovor: Preden bo Mestna občina Ptuj pristopila k celoviti ureditvi arheološkega območja  

Panorama, je smiselno pridobiti lastništvo nad parcelami. Te so v lasti Republike Slovenije, z 

njimi pa upravlja Sklad kmetijskih zemljišč in gozdov RS.  
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Pred izvedbo naročila izdelave idejne zasnove za celovito ureditev arheološkega območja 

Panorama bo organizirana javna razprava. Novi Zakon o urejanju prostora iz leta 2018 namreč 

predpisuje javno razpravo za oblikovanje izhodišč že v prvi fazi izdelave občinskih podrobnih 

prostorskih načrtov (OPPN), ki se jih pripravi za ožja zaključena območja oziroma t. i. 

posamezne enote urejanja prostora, opredeljene v občinskih prostorskih načrtih (OPN). Tudi za 

enoto urejanja prostora PA01 Ptuj Panorama, za katero je predvidena izdelava OPPN, bo 

potrebno v izhodiščni fazi organizirati javno razpravo, po izdelanem dopolnjenem osnutku OPPN 

pa javno razgrnitev. 

Seveda se občane lahko že zdaj povpraša, čemu bi namenili arheološko območje Panorama, in 

sicer s vprašalnikom objavljenim v Ptujčanu, ki ga vsa gospodinjstva prejmejo brezplačno, ali v 

obliki e-ankete.  

Naj ob tem še dodamo, da je Kompleks Panorama del arheološkega spomenika Arheološko 

območje Ptuj, levi breg (EŠD 9155), ki je bil z Odlokom o razglasitvi nepremičnin kulturnih in 

zgodovinskih spomenikov na območju občine Ptuj razglašen za arheološki spomenik, ter del 

območja Ptuj – Arheološko najdišče Panorama (EŠD 9277), ki je v postopku razglasitve za 

kulturni spomenik državnega pomena. 

Pripravila: Milena Turk 

 

Viktorija Bezjak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je podala                          

vprašanje št. 364/9: Kako je z donatorskimi sredstvi, ki jih pridobijo javni zavodi? 

Občinske službe računovodstva so nas obvestile, da donatorska sredstva moramo porabiti v 

takšen namen, da jih z njimi uskladimo, pa tudi, da se s tem, ko dobimo donatorska 

sredstva zmanjša delež občinskega pokrivanja materialnih stroškov, kar je nesmiselno. 

Odgovor: Osnovna šola Mladika je Oddelek za negospodarske dejavnosti Mestne občine Ptuj 

zaprosila za mnenje k donatorski pogodbi, v kateri donator izraža pripravljenost, da pomaga pri 

obnovi kuhinje in jedilnega prostora v Osnovni šoli Mladika. V donatorski pogodbi je naveden 

natančen namen donacije. Glede na to, da so vsa sredstva, ki jih občina dodeli javnemu zavodu 

strogo namenska, smo v odgovoru Osnovni šoli Mladika navedli, da se, v primeru občinskega 

financiranja istega namena (obnova kuhinje in jedilnega prostora), delež financiranja občine za 

znesek prejete donacije zniža, saj je občina dolžna zagotavljati zakonitost, gospodarnost, 

namenskost in varčnost pri porabi javnih sredstev. Zmanjšanje materialnih stroškov v navedenem 

odgovoru ni bilo omenjeno. 

Pripravila: Benjamin Panikvar in Marjetka Eberl 

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                           

vprašanje št. 365/9: Na njegovo svetniško vprašanje št. 209/6 glede imenovanja urbanistične 

komisije je dobil odgovor, da je ustanavljanje nove urbanistične komisije v teku in da se 

trenutno opravljajo razgovori s kandidati in da je začetek delovanja predviden v juliju 

2019 za mandat 2018-2020. Ob tem ni dobil odgovora na vprašanje zakaj komisija ni bila 

imenovana in zato ponovno sprašuje, zakaj vse do danes navedena komisija še ni bila 

imenovana, čeprav bi že morala pričeti z delom v juliju 2019. Nadalje ga zanima razlog za 

ne imenovanje urbanistične komisije in zakaj ni pričela z delom julija 2019, kot mu je bilo 

odgovorjeno. 

Odgovor: Urbanistična Komisija Mestne občine Ptuj je bila ustanovljena s Sklepom županje in 

pričenja s svojim delom v oktobru 2019. Prva seja je bila sklicana za 8. 10. 2019, na njej bo 

komisija že obravnavala šest točk dnevnega reda. 

Pred ustanovitvijo komisije je potrebno vanjo povabiti strokovnjake iz različnih področij 

(urbanizem, arhitektura, krajinska arhitektura, promet, spomeniško varstvo). Predhodno je 

potrebno z njimi opravit razgovore in seveda pridobiti njihovo soglasje, da želijo sodelovati v 
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komisiji. S predsednikom komisije, g. Aleksandrom Ostanom je bila podpisana pogodba o 

sodelovanju že v avgustu 2019, v septembru pa smo uspeli pridobiti k sodelovanju tudi ostale 

člane komisije. V Urbanistično komisijo Mestne občine Ptuj so imenovani: Aleksander Ostan – 

predsednik ter člani mag. Sebastian Toplak, Boštjan Vauda, Urška Berlič, Peter Cafuta in 

Snežana Sešel. 

Pripravila: Snežana Sešel 

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                           

vprašanje št. 366/9: Kolikšne površine za košnjo predstavljajo parki? Koliko letno stane 

košnja za posamezni park? Katere so in koliko znaša košnja ostalih površin? 

Odgovor: Mestna občina Ptuj ureja približno 430.000 m² zelenih površin, od tega je okvirno 

160.000 m² javnih in parkovnih površin in 270.000 m² občinskih parcel, za katere se izvaja 

košnja 3x na leto. 

Javne zelene (parkovne) površine se kosijo 1-2x mesečno (od marca do oktobra, oziroma glede 

na vremenske razmere), pri čemer ena košnja zelenih površin stane okvirno 4.100 eur (brez 

stroškov deponiranja zelenega odpada). Strošek ene košnje občinskih parcel pa znaša 13.200 eur. 

Pripravila: Simona Kučiš Pogorelc 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala            

pobudo št. 367/9: Javnosti se naj omogoči dostop do vseh vhodnih računov občinske uprave 

in občinskih podjetij na podoben način, kot to omogoča Supervizor, kjer so objavljeni 

podatki o poslovanju podjetij z državo. Na ta način bomo zagotovili transparentnost 

delovanja občine in njenih podjetij. 

Odgovor: Komisija za preprečevanje korupcije je razvila aplikacijo Erar, ki je nasledila in 

nadgradila aplikacijo Supervizor. Aplikacija Erar uporabnikom nudi vse podatke, ki jih je 

vsebovala aplikacija Supervizor, pa tudi podatke iz novih podatkovnih virov, s čimer odpira nove 

razsežnosti glede nadzora nad porabo javnih sredstev. Aplikacija je dostopna na spletnih straneh 

http://erar.kpk-rs.si ali http://erar.si. Pričujoča spletna storitev splošni javnosti, medijem, stroki in 

državnim organom omogoča vpogled v transakcije javnih institucij in družb v lasti države ter 

občin, ki se nanašajo na blago in storitve, plače, socialne prejemke, pokojnine, subvencije, 

štipendije itd1. Zaradi navedenega ni potrebe, da bi Mestna občina Ptuj oblikovala svojo 

aplikacijo, saj so vsi podatki vidni že v aplikaciji Erar. 

Pripravil: Benjamin Panikvar 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala            

pobudo št. 368/9: Obnova ulice K Jezeru bi se v skladu z dogovorom s krajani naj 

zaključila v poletnih mesecih, pa se ni še niti pričela. Začetek obnove se prestavlja iz tedna v 

teden, pri čemer je bilo izrecno dogovorjeno z lokalnimi prebivalci, da se ulice ne sme 

obnavljati v mesecu oktobru tik pred 1. novembrom, saj imajo takrat nekateri tam živeči 

obrtniki ravno v tem času največ prometa in bi jih obnova ulice v tem času močno ovirala 

pri opravljanju svoje dejavnosti. Vsled navedenega naj mestna občina Ptuj pisno poda 

časovnico obnove s predvidenim pričetkom in zaključkom le-te, izvajalca pa naj se 

terminsko veže. 

Odgovor: Izvedba sanacije ceste K Jezeru se je v skladu z dogovorom s člani ČS Jezero in 

izvajalcem del planirala v prvem in drugem tednu v mesecu novembru 2019. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

                                                 
1 Vir: Spletna stran: https://www.kpk-rs.si/2016/07/07/komisija-predstavlja-aplikacijo-erar-naslednico-aplikacije-

supervizor-in-najavlja-spremembo-celostne-graficne-podobe/. 
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Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala              

pobudo št. 369/9: Vodstvo občinske uprave naj zagotovi, da bodo strokovne službe mestne 

občine vse četrtne skupnosti obravnavale enako, ne glede na osebna poznanstva in politično 

pripadnost predsednika četrtne skupnosti. Četrtna skupnost Jezero je v zadnjem letu 

vložila kar nekaj pobud po regularni poti preko poslovnega sekretarja četrti, ki jih je 

večkrat urgirala, tako ustno kot pisno, a brez uspeha.  

Odgovor: Mestna občina Ptuj deluje povsem objektivno in enakopravno obravnava vse četrtne 

skupnosti. Tudi sredstva, ki jih nameni za delovanje in naloge četrtnih skupnosti ter za njihove 

programe, prireditve in projekt, razdeli po glavarini.  

V kolikor četrt še ni prejela odgovora s strani pristojnega zaposlenega oz. oddelka, to zagotovo ni 

bilo namerno. Potrebno se je namreč zavedati, da je predvsem pobud, ki se nanašajo na 

infrastrukturo zelo veliko, tako s strani mestnega sveta, kakor tudi iz četrtnih skupnosti ter 

krajanov. 

K boljši ažurnosti odgovorov bi lahko prispevali vsi in to z drugimi metodami dela. Določena 

vprašanja bi bilo možno preveriti osebno pri strokovnih sodelavcih ali na terenu. S tem bi 

omogočili več operativnega dela na terenu in hitrejše odgovore. 

Pripravila: mag. Janez Merc in Denis Hrga 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala           

pobudo št. 370/9: Mesto Ptuj ne premore nobenih pravih kažipotov za turiste, ki si želijo 

obiskati ptujske znamenitosti. Za začetek, je potrebno postaviti ustrezne table na avtocesto, 

pa ne zgolj na enem izvozu. Prav tako je potrebno namestiti table na samem vhodu v mesto 

(Puhov most, stari most, peš most), kako se npr. pride do gradu, kje lahko parkirajo (tudi s 

prikolicami). To so kritike, ki so jih izrekli povečini tuji turisti, ki so obiskali Ptuj, in so bili 

razočarani nad tem, da so morali po informacije v informacijski center, pred tem so se pa z 

vozili lovili po ulicah mesta.  

Odgovor: Projekt urejanja in postavitve turistične in druge obvestilne signalizacije ob državnih 

in občinskih cestah je v teku, pripravlja se ustrezna dokumentacija. Za postavitev lamelnega 

sistema tabel na državnih cestah se bo v začetku leta 2020 izvedlo javno naročilo, predhodno je 

potrebno za mikrolokacije postavitve tabel pridobiti še soglasje države. Na občinskih cestah 

bomo turistično in drugo obvestilno signalizacijo postavljali skupaj z Javnimi službami Ptuj 

preko in-house naročila. Nekaj tabel bomo poskusili postaviti še letos. Prav tako bomo 

nadaljevali s projektom postavitve informativnih tabel in kažipotov za pešce do pomembnih 

objektov in znamenitosti v mestu, ki se je v tem letu že začel s strani ZRS Bistra Ptuj v okviru 

projekta CityWalk. Ob avtocesti Maribor - Gruškovje želimo k dvema obstoječima velikima 

tablama »Zgodovinsko mesto« (po ena iz vsake smeri), postaviti še dodatne turistično obvestilne 

table, za kar bomo na državo posredovali ustrezno vlogo.  

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala            

pobudo št. 371/9, da se povabi izdelovalce domače obrti in lokalne umetnike k sodelovanju, 

in sicer na tak način, da ponudijo/razstavijo svoje izdelke v informacijskem centru. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj se skupaj z Zavodom za turizem Ptuj trudi, da bi večina 

ponudnikov v starem mestnem jedru, ki imajo za turiste zanimive artikle, svojo dejavnost 

opravljali tudi v popoldanskem in večernem času, predvsem pa ob vikendih. Precej ponudnikov 

se za to izredno trudi, vzorčen primer je trgovinica Skrinjica unikatov. Bomo pa pobudo, da se k 

sodelovanju povabi izdelovalce domače obrti in lokalne umetnike, na način, da 

ponudijo/razstavijo svoje izdelke tudi v informacijskem centru in s tem dodatno popestrijo 
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ponudbo v mestu, posredovali na Zavod za turizem Ptuj, ki že sedaj v TIC-u nudi širok izbor 

turističnih spominkov in ponudbo vin ter bučnega olja, večinoma lokalnih ponudnikov. So pa 

konkretno v TIC-u prostorsko omejeni, saj je ob »Kurentovi sobi« in večjem delu prostora, ki je 

prvenstveno namenjen ponudbi turistično informacijskega gradiva in prospektov, zelo malo 

prostora za dodatno ponudbo. 

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala             

vprašanje št. 372/9: Koliko odškodnine dobi Mestna občina Ptuj od Dravskih elektrarn za 

Ptujsko jezero, za kaj točno so namenjena ta sredstva in kako se jih porablja? Koliko teh 

sredstev je bilo do sedaj uporabljenih namensko za prostor in prebivalce ob jezeru? 

Mestna občina Ptuj je od družbe Dravske elektrarne Maribor, d. o. o., v letu 2018 prejela 

605.011,14 evrov, v letošnjem letu pa je do 30. 9. 2019 prejela 737.599,98 evrov. Prihodki iz 

koncesije za rabo reke Drave za proizvodnjo električne energije so sestavni del proračuna Mestne 

občine Ptuj, njihova namenskost posebej ni določena. Uporabijo se za financiranje nalog Mestne 

občine Ptuj, med katere sodijo tudi investicije in storitve izvedene v Četrti Jezero. 

Pripravil: Benjamin Panikvar 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala            

vprašanje št. 373/9: Ali drži informacija, da je Mestna občina Ptuj od države prejela 

sredstva zaradi onesnaženja zraka, ki jih je porabila za postavitev polnilnic za električna 

vozila? Koliko sredstev je v celoti prejela Mestna občina Ptuj in kdo je odločil, da se 

sredstva namenijo za polnilnice? Kdo je bil odgovoren za izvedbo nabave polnilnic in ali je 

kdo preveril, če so te polnilnice sploh ustrezne za evropske standarde. Uporabniki 

električnih vozil namreč poročajo, da vtičnice niso prilagojene evropskim standardom, tako 

da si lahko polnijo vozila tam le preko navadne napeljave, kar pa traja precej dlje, da se 

baterija napolni. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj od države ni prejela namenskih sredstev zaradi onesnaževanja 

zraka. Postavitev 2 električnih polnilnih postaj se je izvedla v sklopu razpisa nepovratnih sredstev 

Eko sklada j.s.. Nabava polnilnic se je izvedla na Oddelku za gospodarske dejavnosti z javnim 

naročilom. Potrditev in skladnost je izvedla služba Eko sklada j.s.. Za nemoteno delovanje bomo 

pozvali dobavitelja polnilnic, da opravi ustrezen pregled delovanja. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je podala           

pobudo št. 374/9: Svetnike se naj seznanja o zadevah, ki so zelo pomembne za Ptuj in za 

mestni svet. Ko se poda obvestilo za javnost, se naj hkrati to obvestilo pošlje tudi svetnikom 

po e-pošti. Če je poznano, da je zadeva pereča in da to zanima tako Ptujčane kot svetnike, 

se naj svetnike o tem tudi obvesti. 

Odgovor: Svetniki so redno obveščeni o dejavnostih MO Ptuj, o delu občinske uprave, o 

dogodkih in zadevah, pomembnih za Ptuj, ki jih pripravlja pisarna za odnose z javnostmi MO 

Ptuj. Redno ažuriramo širšo adremo deležnikov/javnosti in slednje tudi redno obveščamo. O 

dogodkih, aktivnostih posameznih zavodov pa smo le-te pozvali, da redno obveščajo svetnike o 

svojih aktivnostih. 

Pripravila: Barbara Ferčič  

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                    

pobudo št. 375/9: Ob vrtcu Narcisa pod gradom se naj uredi kratkotrajno parkiranje za 

starše, ki otroke pripeljejo v vrtec, saj trenutno stanje tega ne dopušča. Parkirišča so polna 
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že z avti od zaposlenih, zato starši puščajo avtomobile na avtobusnem postajališču in ob 

cesti za znakom, ki prepoveduje ustavljanje in parkiranje, kar je seveda prepovedano. 

Uredi se naj parkirišče tako za zaposlene kot tudi za starše. 

Odgovor: Območje ob vrtcu Narcisa pod gradom ima Vrtec Ptuj v upravljanju, zato morajo sami 

urediti parkirne površine za starše in zaposlene. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                    

vprašanje št. 376/9: Kakšen dogovor je bil dosežen z investitorjem obnove starega mostu 

glede obnove obvoznih cest? Zagrebška cesta je na odseku, ki je bil na novo frezan v času 

obvoza, uničena z neravninami in povzroča hrup. Naj se omenjeni odsek primerno obnovi, 

saj gre za pomembno vpadnico, ki je občinska cesta. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj od investitorja obnove starega mostu Direkcije RS za 

infrastrukturo še ni prejela končne odločitve, kateri odseki se bodo obnavljali. S strani Mestne 

občine je bila posredovana pobuda, da se obnovijo vse ceste, ki so bile poškodovane v času 

obvoza. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala                            

vprašanje št. 377/9: Koliko prostorov oddaja MOP v najem, za katero dejavnost in za 

kakšen čas? 

Odgovor: Vodimo najemna razmerja za 115 poslovnih prostorov in garaž. Najemna razmerja so 

sklenjena za različna časovna obdobja, kar narekuje zakonodaja v času, ko se razmerje sklepa 

(nedoločen čas, določen čas 5 let, določen čas 1 leta). Najemniki v poslovnih prostorih izvajajo 

številne dejavnosti od trgovine, gostiln, pisarn, bank, frizerskih in kozmetičnih salonov, čistilnic, 

kulturnega udejstvovanja, steklarstva, modnega oblikovanja, zlatarstva, čevljarstva, skladiščenja 

ipd. 

Pripravila: Asja Stropnik Paternost 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala                            

vprašanje št. 378/9: Koliko je pogodb o brezplačni uporabi poslovnih prostorov ter kako se 

obračunajo stroški za te najeme? (za vse MČ)? 

Odgovor: Na Oddelku za gospodarske dejavnosti vodimo šest najemnih pogodb o brezplačni 

uporabi poslovnih prostorov. V Sekretariatu za splošne zadeve se vodijo tri pogodbe o brezplačni 

uporabi v upravljanju četrtnih skupnosti in eno pogodbo pri gasilskem domu. V skladu z veljavno 

zakonodajo obratovalne stroške nosijo najemniki. 

Pripravila: Asja Stropnik Paternost in Dalibor Markež 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala                  

pobudo št. 379/9: Mestna občina Ptuj naj preuči možnost zagotavljanja skupnih poslovnih 

prostorov na občini, ki bi jih lahko uporabljale vse svetniške skupine.  
Odgovor: Mestna občina Ptuj v svoji stavbi trenutno ne razpolaga s prostori, ki bi jih lahko 

namenila delovanju svetniških skupin. V skladu s Pravilnikom o zagotavljanju pogojev za 

delovanje svetnikov oziroma svetniških skupin se za delovanje svetnikov oz. svetniških skupin 

zagotavljajo finančna sredstva iz občinskega proračuna - po posameznem svetniku 78,87 EUR 

mesečno. Ta sredstva se lahko med drugim porabijo za plačilo najemnine za uporabo prostorov 

skupaj z obratovalnimi stroški. Slednje pomeni, da si svetniška skupina lahko najame poslovni 

prostor, ki ga plačuje iz zato namenjenih sredstev občinskega proračuna.  

Pripravila: Urša Simonič  
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Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala                 

pobudo št. 380/9: Stanovalce Zelenikove in Lackove ulice se ne obvešča o zapori ceste, 

kadar je v mestu kakšna prireditev, kot npr. sejem, festivali,… Kajti dogaja se, da ne 

morejo ven z avtomobilom. Uredi naj se sistem obveščanja za te stanovalce.  

Odgovor: Pri organizaciji, ki so v okviru Mestne občine Ptuj kot so sejmi, športne in glasbene 

prireditve, se obvešča stanovalce in gostince s pisnim obvestilom o prireditvi oziroma dogodku in 

nato v naslednjih dneh, če je potrebno, sledi še ustno. Vsi dogodki, ki jih organizira Mestna 

občina Ptuj so prav tako oglaševani v lokalnih medijih. V primeru, ko občina ni organizator 

prireditve, mora za to poskrbeti sam organizator. Seznanjeni smo, da je pri eni od prireditev 

prišlo do neljube napake pri obveščanju, zato bomo v bodoče naredili vse potrebno da do tega ne 

bo več prihajalo. Prizadetim stanovalcem se iskreno opravičujemo.  

Pripravil: Matjaž Damiš 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala                            

pobudo št. 381/9:  Prosi za odgovor g. Širca, kako oz. kdaj se bo uredila kanalizacija na 

Selski cesti, saj imajo stanovalci problem s fekalno vodo. Ob vsakem večjem nalivu, jim 

fekalne vode tečejo v kletne prostore, tečejo iz odtokov v kopalnici, wc školjk, in celo iz 

pralnih strojev. Premoženja občanov zavarovalnice več ne želijo zavarovati, saj se to dogaja 

ob vsakem večjem nalivu.  

Odgovor: O zadevi smo povprašali Komunalno podjetje Ptuj, ki nima informacij strank glede 

problemov kanalizacije na področju Selske ceste. Vedo pa za problem na lokaciji Šercerjeve 

brigade 3, kjer so problemi z meteornimi vodami, ki prihajajo s ceste, saj je tam najnižja točka. 

Prosijo, da bolj natančno podate podatke o lokaciji, saj bodo takrat lahko poiskali vzroke in 

učinkovito ukrepali. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala                              

vprašanje št. 382/9: Kaj se dogaja z objektom Biograd na Moru? Se bo obnovil, prodal, ali 

pustil propadati?   

Odgovor: Objekt v Biogradu na moru je bil leta 2008 prodan firmi Patting d.o.o., sedaj 2E d.o.o. 

iz Varaždina. Prodaja pa ni dokončana in ni izveden vpis v zemljiško knjigo, zaradi neskladja 

med staro in sedanjo zemljiško knjigo. Mesto Biograd in država Hrvaška sta uzurpirali del 

zemljišča, ki je predmet prodaje, za ceste, pločnike, prečno cesto in pomorsko dobro. Vpis 

novega stanja je predmet več sodnih postopkov pred hrvaškimi sodišči. Ker so postopki pred 

sodišči negotovi in dolgotrajni, iščemo tudi možne rešitve poravnave brez sodišča. 

Pripravil: mag. Janez Merc 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala                            

vprašanje št. 383/9: Ali se je seznanilo izvajalca del ploščadi pred Mestno hišo (dopis ki smo 

ga prejeli) o gradbenih napakah? Oz. ali se je podal zahtevek po odpravi napake? Kakšna 

je vsebina pogodbe za nadzor? Ali so bile ob prevzemu ugotovljene pomanjkljivosti ? Ali je 

v pogodbi določeno, da nadzornik spremlja opravljeno delo v garancijski dobi? 
Odgovor: Prenova Mestnega trga se je izvajala izključno na podlagi projektne dokumentacije ob 

stalni prisotnosti projektantov, predstavnikov ZVKDS in nadzora, kar izkazujejo tedenski 

zapisniki sestankov v obdobju od  5. 3. 2014 do 31. 7. 2014. 

Da je bil projekt izveden pravilno, navsezadnje prikazuje tudi dejstvo, da je bil projekt 

Rekonstrukcija Mestnega trga delno sofinanciran s sredstvi Evropskega sklada za regionalni 

razvoj. Vsa projektna dokumentacija, situacije in računi so bili posredovani v pregled tudi na 
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Ministrstvo za gospodarski razvoj, kjer pri pregledu niso ugotovili nepravilnosti, prav tako se je 

pregled opravil tudi na kraju samem. 

Vsa betonska dela so bila izvedena kvalitetno in v skladu s pravili gradbene stroke, vse višinske 

razlike lepo speljane, in kocke kvalitetno položene, glede na čas, ki smo ga imeli na razpolago. 

Razpoke so v naravi tlaka pričakovane in se pojavljajo. Za razpoke ob linijskih požiralnikih pa so 

krive prekomerne obremenitve trga s težkim prometom. Od izgradnje Mestnega trga je minilo 

šest let, pripravlja se sanacija površin ob linijskem požiralniku. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala                            

vprašanje št. 384/9: Začela se je kurilna sezona, in vedno več gospodinjstev se greje na drva. 

Ob nepravilnem kurjenju posameznikov se vije gost dim, ki je škodljiv zdravju. Ali bo kdo 

nadziral kurišča v spalnih naseljih? 

Odgovor: Za nepravilno kurjenje po gospodinjstvih so odgovorni na Inšpektoratu RS za okolje 

in prostor.  

Pripravila: Maja Geč 

 

Marjan Bezjak, svetniška skupina Lista dr. Štefana Čelana je posredoval                        

vprašanje št. 385/9: Ali je ČS Grajena spet izpadla iz projekta gradnje kanalizacije na 

katerega se pripravlja Mestna občina Ptuj v vrednosti 13 milijonov evrov, katerega bi 

izvedli v dveh letih,  ali pa mogoče v članku v Štajerskem tedniku ni omenjena. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj je dolžna zgraditi kanalizacijski sistem tudi v nekaterih manjših 

aglomeracijah kot so: Grajena (aglomeracija 15057) in Sodnice – Suha veja (aglomeracija 

15046), skladno z Operativnim programom odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode 

(novelacija 2005-2017) navedena območje poselitve, ne sodijo v prioritete operativnega 

programa (kanalizacija v območjih večjih od 2000 PE), zato se aktivnosti vodijo v smeri 

izpolnjevanja zahtev gradnje v aglomeracijah 15065 Ptuj in 16418 Ptuj – desni breg, ki sta večji 

od 2000 PE. Za kanalizacijo v Grajeni in nadaljevanju izgradnje Suha veja (gradbeno dovoljenje 

je pridobljeno za obe območji) je potrebno zagotoviti lastna sredstva v proračunu Mestne občine 

Ptuj 2020 in prihodnjih proračunih. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

  

Dr. Štefan Čelan, Lista dr. Štefana Čelana je posredoval                                                   

pobudo št. 386/9: Pri načrtovanju gradnje Dravske kolesarske poti poteka predvidena trasa 

tudi preko zemljišč, ki jih trenutno uporablja Kinološko društvo Ptuj za vadbeni poligon. 

Županji in Mestnemu svetu  predlagamo, da se dobrih 1.000 m² odvzetih zemljišč 

nadomesti z zemljišči, kjer se trenutno nahaja neurejena vodna laguna. Ob tem je potrebno 

urediti tudi vsa obligacijska razmerja, ki bodo Kinološkemu društvu omogočala legalno in 

legitimno izvajanje njihove dejavnosti. 

Odgovor: Trasa Dravske kolesarske poti, ki poteka na območju Mestne občine Ptuj, je bila 

potrjena s projektno nalogo, pred tem pa usklajevana tako s Kinološkim društvom Ptuj, kot z 

Dravskimi elektrarnami Maribor, Direkcijo RS za vode in Direkcijo RS za infrastrukturo. 

Projektna naloga je bila osnova Direkciji RS za infrastrukturo za naročilo izdelave vse nadaljnje 

projektne dokumentacije, ki se trenutno tudi izdeluje. Večina zemljišč, kjer poteka ptujski del 

Dravske kolesarske poti, je namreč v lasti države, tudi del območja, kjer deluje društvo. 

Konkretno se to območje trase mimo društva usklajuje z Direkcijo RS za vode. Predlog je, da se 

trasa obvodnega zemljišča, ki bi se odmerila za potrebe izvedbe kolesarske poti, obenem nameni 

tudi za potrebe legalizacije površin, na katerih dejavnost izvaja društvo. Med vadbenim 

poligonom in kolesarsko potjo se predvideva postavitev visoke ograje. Prav tako potekajo 
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razgovori, da se celostno uredi celotno območje, vključno z zapuščenim ribnikom, kjer je predlog 

za postavitev hotela za pse. 

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Dr. Štefan Čelan, Lista dr. Štefana Čelana je podal                                                               

pobudo št. 387/9: Po informacijah se v računovodstvu pripravlja podoben sistem, kot so ga 

že želeli vpeljati v nekaterih drugih mestnih občinah, predvsem v Ljubljani, da se dobički 

ustvarjeni v javnih zavodih transferirajo v integralni proračun, in se v integralnem 

proračunu razpolaga s temi presežki in dobički. Preden se bo naredil ta korak, se naj zelo 

korenito in dobro pogleda vsak zavod, kjer je to možno. Če se to želi delati v Zavodu ZRS 

Bistra Ptuj, se lahko zavod kar zapre. To bi »jutri« pomenilo likvidnostni zlom in zaprtje 

inštitucije, ki v prostoru dela že 25 let. Ta del presežkov zavod ustvari za to, da lahko 

izvajamo projekte, ki so v povprečju 80 % financirani in jih moramo zagotavljati sami.   

Odgovor: Mestna občina Ptuj je ustanoviteljica več javnih zavodov in nekaterim izmed njih 

zagotavlja sredstva za delovanje. Zaradi seznanitve s poslovanjem javnih zavodov je Mestna 

občina Ptuj zaprosila javne zavode za knjigovodske podatke o njihovem poslovanju v preteklem 

in tekočem letu, saj je kot ustanovitelj odgovorna za obveznosti zavoda, če ni z zakonom ali 

aktom o ustanovitvi drugače določeno. Na ta način lahko občina nadzira javne zavode in tudi 

pravočasno ukrepa v primeru nepravilnosti (na primer nenamenske ali prevelike porabe sredstev). 

Nima pa Mestna občina Ptuj namena vzpostavljati nobenih novih sistemov, odvzemati sredstev s 

katerimi razpolagajo javni zavodi, trenutno pa tudi ne zahtevati presežkov prihodkov nad 

odhodki, v kolikor so ti izkazani, saj jih zavodi smejo uporabiti za opravljanje in razvoj 

dejavnosti, če ni z aktom o ustanovitvi drugače določeno. 

Pripravil:  Benjamin Panikvar 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala                                                       

vprašanje št. 388/9: Ali je Mestna občina Ptuj že prejela kakšen odgovor glede 

dokapitalizacije 1 mio EUR iz naslova preveč pobranih okoljskih dajatev s strani 

Komunalnega podjetja Ptuj, d.d. na pobudo št. 316/8 in kakšna je vsebina tega odgovora 

oziroma njihovo stališče do naše pobude ? 

Odgovor: Dokapitalizacija družbe s povečanjem osnovnega kapitala se je opravila na podlagi 

sklepov skupščine družbe. Gre za preoblikovanje drugih rezerv iz dobička v osnovni kapital 

družbe. Vir za slednje je bil odpis obveznosti iz naslova preveč zaračunane okoljske dajatve 

uporabnikom v preteklosti zaradi zastaranja. Sama dokapitalizacija je računovodska operacija, ki 

pa za posledico nima denarnega toka. Torej ne gre za dokapitalizacijo družbe z denarnim 

vložkom, temveč z odpisom obveznosti, ki imajo skladno s Slovenskimi računovodskimi 

standardi vpliv na  povečanje prihodka in s tem dobička družbe. Za družbo sama dokapitalizacija 

ne pomeni izboljšanja oz. povečanja čistega denarnega toka (izkaz denarnih tokov v revidiranem 

poslovnem poročilu za 2019), posledično pa tudi ne predstavlja finančnega vira za likvidnostno 

pokrivanje ne tekočih stroškov poslovanja in ne naložb. 

Če nekoliko poenostavimo je glavni poudarek v tem, da družba Komunalno podjetje Ptuj d.d. 

zaradi dokapitalizacije iz vsem znanih razlogov nima presežka denarnih sredstev, s katerim bi 

lahko (začasno) financirala občinsko investicijo. 

Pripravila: Tatjana H. Sternad, Komunalno podjetje Ptuj d.d. 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala                                                      

vprašanje št. 389/9: Iz investicijskega programa DRSI bi naj izpadla rekonstrukcija glavne 

ceste, ki se navezuje na Puhov most, to je Ormoške ceste – gre za odsek Budina – Spuhlja. 

Ali je to res in če je res, kaj je razlog za takšno odločitev? Zanima pa nas tudi, kakšne 
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finančne posledice bo utrpela sama Mestna občina Ptuj, kot posledico izpada izvedbe 

omenjenih del? 

Odgovor: Vprašanje je bilo posredovano na Direkcijo Republike Slovenije za infrastrukturo, ki 

je upravljalec državne ceste G1-2/0249 (Ptuj-Spuhlja). 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala                                                      

vprašanje št. 390/9: Kolikšen je finančni izkupiček iz naslova plačanih najemnin za 

grobove? Kako se ta denar porabi, ki je izključno namenjen vzdrževanju pokopališča in 

objektov na njem, s katerimi upravljalec pokopališča upravlja? 

V kakšni višini so bila vsa leta obračunana amortizacijska sredstva? 

Zakaj se amortizacijska sredstva niso vlagala v vzdrževanje objekta? 

Odgovor: Letno se strankam zaračuna cca. 140.000 EUR najemnin za grobove. Ta se porabi za 

pokritje stroškov električne energije na pokopališču, vode, kanalščine, materiala za čiščenje, 

nadomestne dele za osnovna sredstva, zavarovalne premije, stroške telefona, odvoza odpadkov iz 

pokopališča, zasaditve gredic, košnjo trave, mulčenje, grabljanje listja, stroške tiskanja in 

pošiljanja položnic za najem grobov, stroške bančnih provizij, opominjanja, izterjav, stroške za 

plače zaposlenih, redna vzdrževalna dela na objektih in napravah, itd. Navedena sredstva so 

namenjena pokrivanju rednih stroškov obratovanja pokopališča in ne izgradnje oz. investicijskega 

vzdrževanja objektov. 

 

V preteklosti (do leta 2011) se je amortizacija javne infrastrukture skladno s takrat veljavnim 

SRS 32 »odpisovala«. Po prenosu osnovnih sredstev v poslovne knjige občine se je med letom 

2012 in 2015 s strani Javnih služb Ptuj v proračun plačalo dobrih 45.000 EUR najemnine. Leta 

2015 se je cena storitev oblikovala na novo, na podlagi odločitve tedanjega vodstva občine pa se 

strošek amortizacije javne infrastrukture v ceno ni vključil. Javne službe Ptuj nikoli niso 

obračunavale amortizacijo teh sredstev v svojih poslovnih knjigah, saj obstoječa javna 

infrastruktura ni v lasti podjetja, temveč občine. 

 

Grobnina je vir za pokrivanje stroškov za urejenost pokopališča, oddaje grobov v najem in 

stroške vodenja evidenc in se ne sme uporabljati za investicijsko vzdrževalna dela. Skladno s 37. 

členom Zakona o pogrebni in pokopališki dejavnosti je za zgraditev ali razširitev pokopališča, 

pokopaliških objektov in naprav ter druge pokopališke infrastrukture na območju, ki je določeno 

z občinskim prostorskim aktom, dolžna zagotoviti sredstva občina. 

Pripravil: mag. Alen Hodnik, direktor Javnih služb Ptuj d.o.o. 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala                                                       

pobudo št. 391/9: Ugotovi se naj kdo je krivec za opuščen gostinski lokal ob križišču CMD 

in Potrčeve ulice ( pri semaforjih) in za takšno zatečeno stanje. Od njega naj se zahteva, da 

kabel in listje odstrani, oder pa poruši in tudi odpelje na deponijo.  

Odgovor: Posredujemo odgovor Renate Lovrak, direktorice odnosov z javnostmi za skupino 

Perutnina Ptuj d.d.:  

»Lastnik objekta na Potrčevi c. 14, Ptuj je Perutnina Ptuj d. d., Potrčeva c. 10, Ptuj - 3/8 

(solastnik tudi PP Gostinstvo d. o. o. 20/32). Objekt se dejansko deli na poslovni del in 

stanovanjski del. V poslovnem delu je zgodovinsko gledano najprej opravljala dejavnost 

Perutnina Ptuj, ki je imela v objektu mesnico, kasneje je bil objekt oddan v najem in se je v 

objektu v večini izvajala gostinska dejavnost. Gostinska dejavnost se je v objektu izvajala do 1. 2. 

2016, od takrat naprej je poslovni del objekta prazen. Stanovanjski del objekta je prazen še dalj 

časa in je v slabšem stanju kot poslovni del objekta. Odkar je objekt prazen, je bilo skozi steklena 
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vrata, ki so vodila v notranjost s terase, že vlomljeno. V objektu je nekdo spal, večje škode sicer 

ni bilo. Objekt se je počistil ter z zadnje strani zaprl tako, da je vlom v objekt s terase otežen. Na 

terasi z zadnje strani objekta se občasno še vedno zadržujejo določene skupine ljudi, kar se vidi iz 

odpadkov, ki jih nepovabljeni obiskovalci pustijo za seboj. Terasa se občasno počisti. Tudi sedaj 

je naročeno čiščenje in bomo teraso uredili«. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Helena Neudauer, svetniška skupina SDS je posredovala                                                    

pobudo št. 392/9: V svetniški skupini SDS že dlje časa opozarjamo na problematiko Vodove 

ulice. Največjo težavo predstavljajo neurejeno vozišče, odsotnost pločnika, neurejeno 

odvodnjavanje in nepreglednost, kar z vidika vseh udeležencev v prometu predstavlja oviro 

in nevarnost. V sedanjem stanju Vodova ulica ne zagotavlja primernih pogojev za 

pešačenje in vožnjo, še posebej je problematičen varnostni vidik šolske poti do OŠ Ljudski 

vrt. Iz podobnih razlogov je občina med prioritete v preteklosti že uvrstila Peršonovo ulico, 

pri čemer je stanje na Vodovi ulici v primerjavi s Peršonovo še slabše, saj sploh nima 

pločnika, pretekli poskusi ureditve (uvedba enosmerne vožnje ipd.) pa so se izkazali za 

neprimerne. Ob reševanju težav bi bilo treba razmišljati tudi o reševanju ostalih vprašanj 

(posodobitev kanalizacijskih vodov, polaganje optike ipd.) ter v sanacijo vključiti Osterčevo 

ulico, ki se na Vodovo neposredno navezuje in v kateri ob večjih nalivih zaradi 

poddimenzioniranosti infrastrukture redno prihaja do okvar na kanalizacijskem ter 

vodovodnem omrežju.   

Odgovor: Za območje Vodove ulice in Ulice Jožefe Lackove so izdelani projekti za ureditev. Ob 

izvedbi projektov je ugotovljeno, da ni urejen status javnega dobra. Zato bo predhodno potrebno 

zagotoviti urejen status javnega dobra na celotni trasi ceste, šele nato se lahko izvajajo ukrepi 

ureditve komunalne infrastrukture in vozišča. V letu 2019 se bo izvedla delna ureditev z 

izgradnjo hodnika za pešce od uvoza osnovne šole Ljudski vrt do parkirišča nad šolo. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Mag. Mirjana Nenad, svetniška skupina SD je posredovala                                               

pobudo št. 393/9: V počitniškem času se starši otrok prve triade osnovne šole srečujejo s 

težavo varstva za otroke. V ptujskih osnovnih šolah imamo v prvem, drugem in tretjem 

razredu 677 otrok. Poleg težave, kje otroku zagotoviti varstvo med deset-tedenskimi 

počitnicami, se veliko staršev srečuje s težko finančno situacijo. Tedensko varstvo otrok 

med 7. in 16. uro stane velikokrat preko 100 EUR (kot primer dajem tedenska varstva v 

MO Ptuj ali neposredni bližini: - Počitnice z Bratoma Malek v Termah Ptuj 135 

EUR/teden, jahalni tabor na Posestvu Marsilea 150 EUR/teden ali dnevno počitniško 

varstvo na Posestvu Marsilea 75 EUR/teden, počitniško varstvo v Konjeniškem parku 

Starošince 180 EUR/teden). 

Predlagamo, da v naslednjem in nadaljnjih šolskih letih CID ali osnovne šole (?) organizira 

počitniško varstvo otrok od 1. do 5. razreda, po vzoru I. OŠ Celje (www.iosce/ppv/) ali OŠ 

Koper (https://www.ekoper.si/koper/pocitnisko-varstvo-na-osnovni-soli-koper-2/), kateri 

izvajata počitniško varstvo s finančnimi sredstvi občine in staršev (okrog 25 EUR na teden). 

Ta oblika počitniškega varstva je finančno sprejemljivejša (tako za občane kot občinski 

proračun) in lahko ponuja počitniško varstvo za ves čas počitnic. Zelo dober zgled je tudi 

ptujski Oratorij, ki se izvaja vsako leto v mestu. 

Odgovor: Oktobra 2017 je takratni župan Mestne občine Ptuj Miran Senčar na letnem srečanju 

direktorjev in ravnateljev javnih zavodov Mestne občine Ptuj le-te pozval k njihovi opredelitvi k 

izvajanju organiziranega celodnevnega počitniškega varstva v Mestni občini Ptuj z navedbo 

vzorčnega primera počitniškega varstva kot ga izvajajo v Mestni občini Celje. Ravnatelji 
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osnovnih šol so takrat povedali, da ni bilo pri njih posebnega oz. izrazitega povpraševanja staršev 

po organiziranem celodnevnem varstvu v osnovnih šolah, so pa izkazali pripravljenost. Prav tako 

so se bili pripravljeni vključiti tudi ostali zavodi, predvsem Ljudska univerza Ptuj, CID, Zavod za 

šport Ptuj in OŠ dr. Ljudevita Pivka. Vsi skupaj pa so se strinjali in predlagali, da bi morala 

Mestna občina zaradi zagotovitve vseh standardov, ki so potrebni za izvajanje počitniškega 

varstva, zagotoviti sredstva za potrebne dodatne zaposlitve. Ravnatelji so se dogovorili, da bi 

počitniško varstvo izvajali izmenično po osnovnih šolah v sodelovanju z prej omenjenimi zavodi. 

V sled tega jim je Mestna občina Ptuj, Oddelek za negospodarske dejavnosti, dne 12. 3. 2018 

posredovala dopis v katerem jih je pozvala k izvedbi enotne ankete z vprašalnikom za vse OŠ na 

podlagi katerega bi ugotovile povpraševanje ter na podlagi tega medsebojno dogovorile in 

uskladile izvajanje celodnevnega počitniškega varstva na osnovnih šolah za prvo triado in četrti 

razred. Prav tako so bile pozvane, da na osnovi programa oblikujejo tržno vrednost cene najmanj 

enotedenskega celodnevnega varstva za posameznega otroka. Ankete kasneje niso bile izvedene 

na nobeni šoli, tržno vrednost pa je pavšalno finančno opredelila le OŠ Ljudski vrt. 

Obstaja več različnih možnosti organizacije počitniškega varstva. Na MO Ptuj bomo skupaj z 

javnimi zavodi in drugimi možnimi deležniki poskušali najti najoptimalnejšo rešitev, da bi tudi 

našim otrokom lahko zagotavljali počitniško varstvo v obliki različnih aktivnosti.  

Pripravil: Damijan Plajnšek 

 

Luka Žižek, svetniška skupina SD je posredoval                                                                  

pobudo št. 394/9: Kategorizirana občinska cesta v Mestnem vrhu JP 828281, odsek od 

odcepa za hiš. štev. 95 do križišča z JP 828311 (v dolžini cca 770 metrov) se naj odmeri in 

izvede zakoličba tako kot je v dejanskem stanju, saj cesta, ki je trenutno vrisana ne obstaja, 

obstoječa pa je gramozirana in v slabem stanju. Cesta poteka od mestne znamenitosti,  

Herbersteinove hiške, katero si ogleda marsikateri domačin ter turist. Po zaključeni odmeri 

bi pristopili k modernizaciji. 

Odgovor: Podan predlog kategorizirane občinske ceste v Mestnem Vrhu JP 828281, odsek od 

odcepa za hišno št. 95 do križišča z JP 828311 v dolžini cca 770 metrov se bo upošteval ter podal 

v plan odmer in ureditev statusa javnega dobra. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Janez Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija je podal                                              

pobudo št. 395/9: Javne službe Ptuj d.o.o. naj pričnejo z ogrevanjem, npr. v Dijaškem domu 

bi že bilo potrebno ogrevanje, saj ni zakonsko določeno, ampak je samo dogovor, da se z 

ogrevanjem prične, če je tri dni pod 12 stopinj Celzija. Ali je z ogrevanjem že možno 

pričeti, ali je možno določene stavbe tudi regulirati s centralnim napajanjem ogrevanja?  

Odgovor: Dne 3. 10. 2019 smo pričeli z dobavo toplotne energije, v sistemu daljinskega 

ogrevanja MO Ptuj, saj smo prejeli naročila s strani predstavnikov večstanovanjskih hiš in 

poslovnega odjema. Ob enem je bila tudi napoved o nižjih jutranjih in večernih zunanjih 

temperaturah, s čemer so se pokazale potrebe za pričetek ogrevanja. Pred navedenim datumom, 

naročil o zagonu sistema nismo prejeli. 

Pripravil: Robert Polanec, Javne službe Ptuj d.o.o. 

 

 

Nuška GAJŠEK,  

županja Mestne občine Ptuj   
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